
 

  

 
 

Technische Vragen Raadsvoorstel de Omloop 

Indiener Fractie EVA 

Datum 26 november 2023 

 
Op 4 december 2023 spreekt de raad in commissie over het investeringskrediet voor 
sportpark De Omloop. Vooruitlopend hierop heeft de EVA fractie de volgende vragen aan 
het college: 
 

1. In het voorstel wordt gesproken over een krediet van ca. E 20 miljoen.  

 

De EVA fractie leest echter in de stukken dat er met een drietal onzekerheden geen 

rekening wordt gehouden. 

 

Ten eerste  staat in er het voorstel dat er nog niet gesproken is met de 

grondeigenaren. Hoe zeker kunt u zijn dat de verwervingskosten voor de grond, 

waarmee wordt gerekend, afdoende zullen zijn? 

 

Ten tweede gaat het College ervan uit dat de BTW compensatie regeling die in 2023 

geldt, in vergelijkbare vorm ook zal gelden in 2024. Dit is naar ons idee, gezien de 

onzekere situatie rond de vorming van een nieuw kabinet, geen zekerheid. 

 

En ten derde lezen wij dat u rekent met bouwkosten op het niveau van 2022/2023, 

terwijl de bouw plaats zal vinden in 2025/26. 

 

Onze vragen zijn daarom de volgende: 

- waarom heeft u de drie bovenstaande onzekerheden niet meegenomen in uw 

berekeningen? 

- deelt u de mening dat de totale kosten voor het project, gezien deze onzekerheden, 

in het slechtste geval vele miljoenen hoger kunnen uitvallen? 

-  hoe moeten tegenvallers van een dergelijke omvang (als deze zich zouden 

voordoen) gedekt worden? 

 

2. In hoeverre zijn de Enecogelden meegenomen in dit voorstel? 

3. Waarom is de aanleg van de weg niet meegenomen in dit voorstel en welke 

financiële consequenties heeft dit voor de totale begroting? 

4. De gesprekken met de provincie over de landschappelijke inpassing moeten nog 

starten. Welke invloed kan de uitkomst van deze gesprekken hebben op onze 

planvorming? Kan de uitkomst van deze gesprekken met de provincie deze 

inpassing zelfs nog blokkeren?  
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